
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 5. november 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 75

Kan ministeren bekræfte, at arveafgiften for familieejede selskaber ikke blot vender tilba-

ge til tidligere tiders niveau, hvis regeringen hæver satsen fra 5 pct. til 15 pct., men lander

på et højere niveau end tidligere, hvis regeringen ikke samtidig sænker vurderingerne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Jarlov (KF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rasmus.Jarlov@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Malte Larsen

formand
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